

Visit operation detail at Super B

Website: <http://www.superbiketool.com/>,

Click Product ➡ Tire tools ➡ 1. ➡ TB-RT05

1 Notice

1. Do not use TB-RT05 on carbon, alloy or lightweight steel frame, because it is only for normal steel frame. Must make sure the material of the frame before using.
2. Please make sure the chain stay's length >410mm, or rear wheel's size ≥ 26 ".
3. It may cause some scratches on frame, so please get permission from customer in advance.

2 Instruction

1. Remove the inner tube

- 1-1. Remove the screws of axle, carrier and fender on driver side.
- 1-2. Take off the chain from freewheel and then place it on the frame.
- 1-3. Place TB-RT05 between the frame and freewheel. (see picture 1)
- 1-4. Hold the handles with both hands, slowly close the handles to separate the frame and wheelset until the gap appears between frame and axle. (see picture 2)
- 1-5. Remove inner tube and move into the clamp of TB-RT05.
- 1-6. Hold the handles with two hands, close handles a little bit, pull the fixture and release the handles until the clamp is close. (see picture 3)
- 1-7. Remove the inner tube with TB-RT05 from the wheelset.



Do not press the gearing of freewheel.



Slowly release handles to check if the fixture is real fixed into the handles, and make sure the clamp can not be closed automatically.



(Picture 1)



(Picture 2)



(Picture 3)

2. Install the inner tube

- 2-1. Put the inner tube into the clamp of TB-RT05.
- 2-2. Place TB-RT05 between the frame and freewheel. (see picture 1)
- 2-3. Hold the handles with both hands, slowly close the handles to separate the frame and wheelset until the gap appears between frame and axle. (see picture 2)
- 2-4. Remove the inner tube from TB-RT05, and then place it on rim. (see picture 3)
- 2-5. Hold the handles with two hands, close handles a little bit, pull the fixture and release the handles until the clamp is close. (see picture 3)
- 2-6. Move out TB-RT05.

詳細操作影片請至 Super B

官網<http://www.superbiketool.com/>觀看，點擊
Product → Tube & Tire tools → 1. → TB-RT05

1 注意事項

1. TB-RT05 請勿使用於碳纖維鋁合金或是輕量化鋼車架，僅適用於一般鋼製車架，使用前請先確認車架材質。
2. 請先確認後下叉長度大於 410mm，或是後輪大於或等於 26 吋。
3. 使用時可能會造成車架的刮傷，請先徵詢客戶同意。

2 使用說明

1. 取出內胎

- 1-1. 將傳動側的輪軸、貨架、檔泥板固定螺絲移除。
- 1-2. 拆卸鏈條並置於車架上。
- 1-3. 將 TB-RT05 置於車架與飛輪中間。(請見圖一)
- 1-4. 雙手握緊手柄，慢慢的將手柄合上，將車架與輪組分開直到車架與輪軸間出現間隙。(請見圖二)
- 1-5. 將內胎由外胎中取出，移動內胎至 TB-RT05 夾口內。
- 1-6. 雙手握緊手柄，將手柄略為合上並扳動牙板，慢慢的將手柄放鬆，直到夾口合上。(請見圖三)
- 1-7. 將內胎與 TB-RT05 一同從輪組取出。

⚠ 請避免壓迫
飛輪上齒片

⚠ 略為放鬆手柄檢查牙板是否確實卡入手柄而固定住，並確認夾口不會自動合上



(圖一)



(圖二)



(圖三)

2. 移入內胎

- 2-1. 將內胎置於 TB-RT05 夾口內。
- 2-2. 將 TB-RT05 置於車架與飛輪中間。(請見圖一)
- 2-3. 雙手握緊手柄，慢慢的將手柄合上，將車架與輪組分開直到車架與輪軸間出現間隙。(請見圖二)
- 2-4. 將內胎由 TB-RT05 中取出，移動內胎至輪圈上。(請見圖三)
- 2-5. 雙手握緊手柄，將手柄略為合上並扳動牙板，慢慢的將手柄放鬆，直到夾口合上。
- 2-6. 將 TB-RT05 取出。